

READY FOR



预备焕新

NEW SPACES FOR NEW SEASONS 新季节・新空间

预备迎向未来

Ready for the Future

Grace Assembly stands at the threshold of rejuvenation. As one Church, united across campuses, we are preparing Grace@BukitBatok to grow into a space that supports our vision motto: More People, More Like Jesus.

This rejuvenation of our Church is a step forward for all of us—designed to strengthen ministry, deepen connections, and extend our reach into the community.

恩典堂正踏入焕新的关键时刻。我们跨越堂点, 作合一的教会。我们正预备打造恩典堂@武吉巴督 成为一个支持我们异象宣言的空间——使"更多人, 更像耶稣"。

这次教会的焕新是我们共同迈出的重要一步,为要强化服事、深化连结,并拓展我们在社区中的影响力。

Since 2006, Grace@BukitBatok has been home to vibrant ministry and meaningful encounters. With a renewed 30-year land lease secured in 2024, we now have the opportunity to rejuvenate this campus so it can serve with greater purpose and wider impact.

Preparing our spaces for new seasons to come builds upon our legacy and strengthens our foundation to meet the needs of the next generation and the communities around us.

自2006年以来,恩典堂@武吉巴督一直是一个满活力的事工和聚集的据点。随着教会于2024年成功续签新的30年地契, 我们迎来了焕新该堂点的良机,使教会能以更明确的目标和更广的影响力服侍大众。

为迎接新篇章预备空间,在传承教会使命的同时,强化根基,使我们能更好地回应下一 代和周边社区的需要。

SUPPORTING SPIRIT-LED GROWTH

New Spaces for Corporate Worship

为圣灵带领的成长预备空间

To serve the evolving needs of our ministries, our spaces must evolve too. Improvements to our worship halls will include:

为了回应不断发展的事工需要,我们的空间也 必须与时俱进。本次焕新计划的重点包括:



The Sanctuary will be transformed into a 700-seat, single-level worship space with better acoustics, comfort, and accessibility.

将圣所改造为可容纳700人的单层崇拜空间, 提升音响效果、舒适度及无障碍设施。





370-seater Chapel and 190-seater Shalom Hall will be refreshed to enable concurrent services and better sound insulation.

打造焕然一新的370个座位的礼堂及190个座位的沙龙堂,以支持同时进行 多场聚会并提升隔音效果。



Agape Hall will function as a multi-purpose space for community programmes.

爱加倍堂将作为社区活动的多功能空间。



Comprehensive upgrades to Audio, Visual & Lighting systems to enhance the worship experience, as well as broadcasting infrastructure for better technological connectivity between Campuses.

全面升级音频、视频和灯光系统,以增强崇拜经验,并升级直播基础设施,以提发堂点之间的数码技能。

DESIGNED FOR EVERY STAGE OF LIFE

New Spaces for Generations

为人生每一阶段精心设计

We are building for the next generation of weekday ministry and community activities.

我们建造是为了承接下一代的日常事工和社区生活。





A new, bigger and open Fellowship area.

在一楼增设更大更开放的团契区域。



Multi-purpose rooms for community activities such as studying and gatherings.

增设多功能空间,用于聚会、辅导及事工使用, 并设有楼顶花园。



Dedicated children's spaces that are safe, inspiring, and vibrant.

安全、有启发性、充满活力的儿童专属空间。



Removing the steps leading up to the Level 1 escalator, as well as connecting Level 3 to Level 4 to allow smoother movement for congregations of all ages.

提升各楼层之间的连通性,包括增设从地下一层至 一楼的楼梯通道,以及从一楼至四楼的自动扶梯。



Staircase to connect carpark to our Fellowship area at Level 1.

连接停车场和一楼团聚区的楼梯。

As our congregation grows and changes, our spaces will be ready to grow with us.

随着会众不断增长和转变,我们的空间也将同步扩展和更新,预备好与我们一同前行。

A HUB FOR THE WEST

New Spaces for Community

THESTRAITSTIMES

housing supply

More than 18,000 BTO flats launched in

THESTRAITSTIMES

Young forest in Bukit Batok to be

retaining some vegetation

cleared for housing; study proposes

Tengah, over half of planned public

西部中心

Located opposite new housing developments in Bukit Batok and the emerging Tengah estate, Grace@BukitBatok is positioned to connect with 42,000 new homes.

With REJUVENATION, Grace@BukitBatok will grow into a vibrant hub for life, learning, and ministry every day of the week.

恩典堂@武吉巴督位于武吉巴督新兴住宅 区及建设中的登加区对面, 周边约有 42,000个新家庭。随着新加坡人口逐渐老 龄化, 焕新的空间将支持跨代事工, 涵盖 从儿童到长者的多元服事。

焕新后,恩典堂@武吉巴督将发展成一个 全年无间断,充满活力的生活、学习和 事工中心。

- young-forest-in-bukit-batok-to-be-cleared-for-housing-study-proposes-retaining-some-vegetation
- 2. https://edition.cnn.com/style/article/singapore-tengah-eco-town
- 3. https://www.straitstimes.com/singapore/housing/more-than-18000-bto-flatslaunched-in-tenaah-makes-up-over-half-of-planned-public-housing-supply



Live TV

Oscar Holland, CNN

Singapore is building a

Updated 9:47 PM EST, Mon February 1, 2021

42,000-home eco 'smart' city

This is a space that invites new neighbours in and sends disciples out.

> 这是一个既欢迎新朋友, 也差派门徒走出去的地方。



SPACES FOR GATHERING 聚会区



Communal spaces such as a rooftop garden and other event zones for more opportunities to befriend and connect with the wider Bukit Batok and Tengah neighbourhoods.

楼顶花园和其他聚会区域为与武吉巴督和登加 社区建立良好关系联。

ARE YOU



你准备好了吗?

We seek your support as one Grace Assembly, as we vote for the Rejuvenation of Grace@BukitBatok at the upcoming Extraordinary Business Meeting (EBM).

我们寻求恩典堂全体弟兄姐妹同心支持,在即将召开的特别事务会议(EBM)上,共同投票通过恩典堂@武吉巴督的焕新计划。

EBM Date 特别事务会议日期:

22 August 2025 2025年8月22

Location 地点:

Grace@BukitBatok 1 Bukit Batok West Ave 4, Singapore 659125



Scan the QR code above to learn more! 扫描上方的二维码了解更多